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        tč.2        

OBČINA ŠENČUR     

Kranjska   

11 4208   

Šenčur   tel. 04 – 2519-100   

    e-mail:obcina@sencur.si    

    url:www.sencur.si     

    

Številka: 032-00024-2018/007    

Datum: 26.6.2019       

     

     

Z A P I S N I K     

     

     

7. redne seje Občinskega sveta Občine Šenčur, ki je potekala v sredo, 19.6.2019, v sejni sobi 

Občine Šenčur, Kranjska c. 2, Šenčur, s pričetkom ob 16.00 uri.     

     

PRISOTNI: Slavka Weisseisen, Simon Kuhar, Nuša Bašelj Jagodic, Vanja Umnik, Urška Dolinar, 

Valerij Grašič, Tadej Belehar, Domen Kern, Franci Podjed, Matej Knific, Marjan Kristanc, David 

Štrajhar, Aleš Perič Močnik, Živa Mali, Sebastian Mohar in Petar Potkonjak     

        

OPRAVIČENO ODSOTNI: Andreja Pintar  

    

OSTALI PRISOTNI: župan Ciril Kozjek, tajnik občine Marija Cankar, poslovna sekretarka 

Damjana Kastelic, strokovni sodelavec Občine Aleš Puhar, Slavi Bučan - R  Kranj, Dani Zavrl 

Žlebir – Gorenjski glas, predstavnik MIK Kranj – Sandi Pavlovič, predstavnice JP Komunala Kranj 

– Mojca Košir Štojs, Marija Pivk in Anita Mežek ter predstavnica Mega d.o.o. – Mojca Basaj Kos 

     

           

DNEVNI RED:     

 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 
2. Potrditev zapisnika 6. redne seje občinskega sveta   
3. Predlog Odloka o ustanovitvi in organiziranju podjetja Komunala Kranj, javno podjetje, 

d.o.o.- prva obravnava  
4. Predlog spremembe cen storitev odvajanje in čiščenje komunalne odpadne vode in 

padavinske vode z javnih površin  
5. Predlog Odloka o kategorizaciji občinskih cest v Občini Šenčur  
6. Predlog Odloka o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu za gradnjo hleva za 

kokoši – pašna reja v okviru kmetije Globočnik – druga obravnava 
7. Pregled izvajanja Občinskega programa varnosti na podlagi poročil: 

- Poročilo o delu  Medobčinskega inšpektorata Kranj v letu 2018, 



     2     

     

- Predlog Sklepa o letni oceni izvajanja Občinskega programa varnosti v letu 2018 
8. Končno poročilo o opravljenem nadzoru nad porabo sredstev za protokol v 

nadzorovanih letih 2017 in 2018 
9. Informacija o tekočih aktivnostih v občini  
10. Pobude in vprašanja 
11. Razno: 

- Odgovori na svetniška vprašanja  

 

 

 

    

Ad.1    

     

Sejo je vodil župan Ciril Kozjek, ki je vse svetnike ter ostale navzoče lepo pozdravil in po 

ugotovitvi sklepčnosti (prisotnih 14 svetnikov od 17-ih) pričel z delom.     

     

Župan je zaradi zadržanosti razlagalcev predlagal umik 5. in 8. točke dnevnega reda, ostale 

se ustrezno preštevilčijo.  

Svetniki o predlaganem dnevnem redu niso razpravljali zato je župan v sprejem predlagal 

sledeč 

     

SKLEP:      

     

Potrdi se dnevni red 7. redne seje občinskega sveta Občine Šenčur, s predlaganima 

spremembama.  

 

Glasovalo je 14 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO sprejet.      

     

     

Ad.2   

      

Na priloženi zapisnik  6. redne seje je g. Mohar dal pripombi na  

- zapis v 9. točki dnevnega reda, kjer je zapisano »radar na podstojalu« in 

- zapis v alinei prisotni » neznana oseba na seji«, kjer je predlagal, da se javnosti v prihodnje  v 

podpis da listo prisotnosti. 

  

Župan je pojasnil, da zapis 9. točke ostaja in da bomo predlog liste prisotnosti v bodoče 

upoštevali. Ostali svetniki pripomb niso imeli zato je v potrditev predlagal naslednji  

   

SKLEP:     

     

Potrdi se zapisnik 7. redne seje Občinskega sveta Občine Šenčur, z upoštevanimi 

pripombami. 

    

Glasovalo je 14 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO sprejet. 
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Ad.3 

 

Odlok o ustanovitvi in organiziranju podjetja Komunala Kranj, JP d.o.o., je obrazložila strokovna 

sodelavka podjetja ga. Anita Mežek.  
Pojasnila je, da je v letu 2015, na predlog ustanoviteljev in v posledici bolj transparentnega 
delovanja javnega podjetja, skupščina na svoji 21. seji dne 26.2.2015 sprejela sklep, naj uprava 
podjetja pripravi spremembe aktov podjetja z namenom ponovne ustanovitve nadzornega 
sveta podjetja. Svet ustanoviteljev je nadalje na svoji 37. seji dne 13.1.2016 sprejel sklep, s 
katerim je naložil javnemu podjetju pripravo odloka o ustanovitvi in organiziranju podjetja 
smiselno tako, da se ponovno uvede nadzorni svet podjetja, pri čemer bodo župani lahko spet 
postali člani skupščine ter hkrati se v odloku določijo tudi pravila regulacije cen storitev 
obveznih gospodarskih javnih služb. 

Zaradi vsega zgoraj navedenega in v posledici preglednosti spremenjenih aktov javnega 
podjetja, morajo občine ustanoviteljice javnega podjetja sprejeti predložen Odlok o 
ustanovitvi in organiziranju podjetja Komunala Kranj, javno podjetje, d.o.o., saj je potrebno na 
novo določiti pravila imenovanja in odpoklica direktorja javnega podjetja, pristojnosti 
nadzornega sveta in skupščine javnega podjetja, dodale so se dejavnosti ter določijo pravila 
regulacije cen storitev obveznih gospodarskih javnih služb. 

Sprejem Odloka o ustanovitvi in organiziranju podjetja Komunala Kranj, javno podjetje, d.o.o 
za proračune občin ne bo imel finančnih posledic. 

Izhajajoč iz navedenega s strani pripravljavca odloka predlagamo, da občinski sveti občin 
ustanoviteljic podjetja Komunala Kranj, javno podjetje, d.o.o. sprejmejo z Zakonom o lokalni 
samoupravi – ZLS, Zakonom o gospodarskih javnih službah – ZGJS in Zakonom o gospodarskih 
družbah – ZGD-1, usklajeno besedilo Odloka o ustanovitvi in organiziranju podjetja Komunala 
Kranj, javno podjetje, d.o.o. 

V razpravi sta sodelovala g. Kuhar in g. Grašič, nato je župan občinskim svetnikom predlagal, da 
sprejmejo  naslednji 
 
SKLEP: 
 
Sprejme se Odlok o ustanovitvi in organiziranju podjetja Komunala Kranj, javno podjetje, 
d.o.o., prva obravnava, v predloženem besedilu. 
 
Glasovalo je 16 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO sprejet.  
 
 

Ad.4 

 

Predlog spremembe cen storitev odvajanje in čiščenje komunalne odpadne vode in padavinske 
vode z javnih površin je obrazložila strokovna sodelavka podjetja JP Komunala Kranj d.o.o., 
ga. Marija Pivk.  

Povedala je, da je JP Komunala Kranj d.o.o, v skladu z Uredbo o metodologiji za oblikovanje 
cen storitev obveznih GJS varstva okolja, izdelala nov elaborat in ker razlika med potrjeno 
ceno in obračunsko ceno presega deset odstotkov od potrjene cene, je predlagala nove cene 
storitve.  

3 
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Trenutne cene storitev odvajanja in čiščenja odpadnih vod veljajo od 1.7.2018. Predlagamo, 
da nove cene začnejo veljati s 1.7.2019, ker se s tem datumom izteče enoletno obdobje 
zaračunavanja storitev s poračunom. Za občane bi se izdatki povišali manj, če bi nove cene 
začela veljati s 1.7.2019. 

 

O besedilu predlaganih sprememb cen storitev svetniki niso razpravljali zato je župan 
predlagal sprejem sledečih  
 

SKLEPOV:  

1. Potrdi se Elaborat o oblikovanju cene storitve odvajanja komunalne odpadne vode 
in padavinske vode z javnih površin v občini Šenčur. 

Glasovalo je 16 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO sprejet.  

 
2. Potrdi se Elaborat o oblikovanju cene storitev čiščenja komunalne odpadne vode in 

padavinske vode z javnih površin v Mestni občini Kranj in občinah Šenčur in Naklo. 
 

Glasovalo je 16 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO sprejet.  
 
 
3. Potrdijo se cene storitev odvajanja in čiščenja komunalne odpadne vode in 

padavinske vode z javnih površin: 

Omrežnina odvajanje: 

DN 
v EUR/mesec 
brez DDV 

20 7,92 

25 23,76 

30 23,76 

40 79,22 

50 118,82  

Storitev odvajanje 0,1130 EUR/m3 brez DDV 
 
Omrežnina čiščenje: 

DN 
v EUR/mesec 
brez DDV 

20 5,51 

25 16,53 

30 16,53 

40 55,11 

50 in več 82,66  

Storitev čiščenje 0,4040 EUR/m3 brez DDV 

Cene storitev veljajo po preteku veljavnosti cen s poračunom, to je od 1.7.2020. 
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Glasovalo je 16 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO sprejet.  

4. Za obdobje enega leta (od 1.7.2019 do 30.6.2020) se uporabljajo cene s poračunom:  

Omrežnina odvajanje: 

 

DN 
v EUR/mesec 
brez DDV 

20 7,53 

25 22,60 

30 22,60 

40 75,33 

50 in več 113,00  

Storitev odvajanje 0,1315 EUR/m3 brez DDV 

Omrežnina čiščenje: 

 

DN 
v EUR/mesec 
brez DDV 

20 5,07 

25 15,20 

30 15,20 

40 50,65 
50 in 
več 75,98  

Storitev čiščenje 0,2752 EUR/m3 brez DDV. 
 
Glasovalo je 16 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO sprejet.  

 
 

Ad.5 
 

Predlog Odloka o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu za gradnjo hleva za kokoši – paša 
reja v okviru kmetije Globočnik - druga obravnava je obrazložila predstavnica Mega team 
d.o.o., ga. Mojca Basaj Kos, ki je tudi izdelovalec Občinskega podrobnega prostorskega načrta 
za gradnjo hleva za kokoši. 

Razlog za pripravo OPPN je želja investitorja Globočnik Aleša, da v okviru obstoječe kmetije 
dejavnost reje kokoši razširi še na pašno rejo. Ker je obstoječe stavbno zemljišče premajhno za 

gradnjo novega hleva je potrebno pripraviti OPPN, ki bo predstavljal osnovo za pridobitev 

gradbenega dovoljenja za gradnjo hleva za kokoši – pašna reja, v neposredni bližini obstoječe 

kmetije. 

Obstoječa kmetija Globočnik se nahaja v vasi Voglje.  Služijo ji zemljišča parc. št. 48/1, 49, 296/2, 

297, 298 k.o. Voglje, v okviru katerih je zgrajena stanovanjska hiša, več kmetijskih 



     6     

     

objektov in hlev za rejo kokoši (baterijska reja).Predvideno območje OPPN bo obsegalo del 
zemljišča parc. št. 298 k.o. Voglje v izmeri cca 1.550 m2. 

 

Predlagano besedilo je dal župan v razpravo, v kateri so razpravljali svetnica ga. Dolinar in 
svetniki g. Grašič, g. Štrajhar in g.Belehar.  

Po končani krajši razpravi je župan svetnikom v potrditev predlagal sledeč  

SKLEP: 

Sprejme se predlog Odloka o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu za gradnjo hleva za 

kokoši – pašna reja v okviru kmetije Globočnik - druga obravnava. 

Glasovalo je 16 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO sprejet. 

 

Ad.6 

Poročilo o delovanju Medobčinskega inšpektorata Kranj za leto 2018 je obrazložil predstavnik 

inšpektorata, g. Sandi Pavlović. 

Povedal je, da je bilo delo medobčinske inšpekcije v letu 2018 opravljeno uspešno, zakonito, 

predvsem pa učinkovito. V letu 2018 Medobčinski inšpektorat ni prejel prijav oziroma pritožb 

na vodenje postopkov inšpektorjev.  

Medobčinska inšpekcija je v letu 2018 uvedla 363 inšpekcijskih in 100 prekrškovnih postopkov. 

Iz podatkov je razvidno, da je bilo uvedenih 12 inšpekcijskih postopkov manj v primerjavi z 

letom 2017. Prekrškovnih postopkov pa je bilo 32 več kot v letu 2017. Poleg navedenih 

postopkov je medobčinska inšpekcija v letu 2018 zaključila 9 postopkov, začetih v letu 2017.  

V letu 2018 so medobčinski redarji ugotovili 8453 (9.058) prekrškov, 7% manj v primerjavi z 

letom 2017. Za 20% manj je bilo ugotovljenih kršitev prepovedi ustavljanja in parkiranja, 14,5% 

manj je bilo ugotovljenih kršitev prekoračitve omejitve hitrosti.  

Več ugotovljenih kršitev je bilo zaradi neuporabe varnostnega pasu med vožnjo in zaradi 

telefoniranja med vožnjo. 

Poročilo je dal župan v razpravo, v Kateri so razpravljali svetnica ga. Umnik in svetniki g. Kuhar, 

g. Štrajhar, g. Mohar, g. Grašič, g. Knific in g. Potkonjak.  

Župan g. Kozjek je nato povedal, da skladno s tretjim odstavkom 6. člena Zakona o občinskem 

redstavu, občinski svet, kot najvišji organ odločanja v občini, najmanj enkrat letno oceni 

izvajanje občinskega programa varnosti. Preostali dve poročili (PP Kranj in SPV) sta bili 

obrazloženi na pretekli seji, zato je župan v potrditev predlagal naslednji  

 

 



     7     

     

SKLEP:  

Občinski svet se seznanja z Oceno izvajanja občinskega programa varnosti Občine Šenčur za 

leto 2018 ter ocenjuje, da so bili zastavljeni cilji doseženi. 

Glasovalo je 16 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO sprejet.  

 

Ad.7 

Tekoče aktivnosti je predstavil strokovni sodelavec Občine, g. Puhar in povedal: 

• Prevzeli smo nov laserski merilnik, ki smo ga predali Medobčinskemu inšpektoratu Kranj (v 

nadaljevanju MIK). Meritve se bodo začele izvajati po 5. juliju 2019, ko bodo občani o tem 

seznanjeni v občinskem glasilu Jurij. Do jeseni bomo pripravili še razpis za nakup petih ohišij 

za merilnike.  

• Ob Brniški cesti poteka gradnja trgovskega centra Hofer. Prestavili bodo fekalno 

kanalizacijo, nato Občina prične z ureditvijo začasnega montažnega krožišča.  

• Objavili bomo javni razpis za izbiro izvajalca za izvajanje del pri obnovi stanovanjskega 

dela Blagneče hiše. Prvi del objekta naj bi bil obnovljen do začetka pozne jeseni. Za 

drugi del čakamo na razpis v okviru projekta LAS za opremo, celoten objekt naj bi bil 

obnovljen do konca jeseni.   

• Izvajamo določena vzdrževalna dela na cestah – urejamo bankine, talno prometno 

signalizacijo.  

• Včeraj je bila seja SPV, kjer smo se pogovorili tudi o novi pridobitvi – zarisan kolesarski pas 

ob cestah – širok najmanj 1m. Tudi na cesti od krožišča na cesti Kranj-Brnik do naselja Luže 

bo zarisan kolesarski pas. Dodan bo prometni znak kolesar na cesti. O pravilni vožnji 

kolesarja in voznikov po cesti, kjer je narisan tak pas bo objavljen članek v Juriju, ki bo izšel 

6. julija. 

• Po zaključku pouka v šoli bomo pričeli z menjavo razsvetljave v športni dvorani in 

nogometnem balonu v športnem parku.  

• V Trbojah in Žerjavki zaključujemo gradbena dela. Na grobo je asfaltirana cesta iz Trboj proti 

Voklem. Pričeli smo tudi z gradnjo infrastrukture od šole v Trbojah do Žerjavke. Na tem delu 

velja popolna zapora ceste.  

Župan je svetnike seznanil, da je Upravna enota Kranj v mesecu februarju zavrnila izdajo 

gradbenega dovoljenja za gradnjo težko pričakovane ceste Britof-Hotemaže. Investitor, to je 

država, ni uspela pridobiti soglasja enega od lastnikov zemljišč za 20 m2 . Gradnja se je zato 

zamaknila najmanj za eno leto. Kljub temu, da Občina ni stranka v postopku, smo omenjeno 

soglasje lastnika uspeli pridobiti, vendar se UE Kranj drži svojega postopka. V ponovnem 

postopku izdaje gradbenega dovoljenja bo potrebno pridobiti še odločbo celovite presoje na 

okolje-CPVO, kar predstavlja dodatnega pol leta. Župan je izrazil razočaranje nad delom in 

komunikacijo UE Kranj s tangiranimi deležniki ceste.   
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Ad.8 

 

Svetniške pobude in vprašanja: 

• G. Potkonjak je predlagal, da vsi svetniki dobijo pisne odgovore na pisna vprašanja 

posameznih svetnikov.  

• G. Kuhar je:  

- Komentiral, da je bila pobuda za igrala v Srednji vasi že večkrat dana, seveda prostor ni 

brezmejen. Igral ni veliko, zato je predlagal odkup dodatnega dela zemljišča za tovrsten 

namen. Prostor v vasi se ne more imenovati igrišče, bolj prostor za počitek s tremi 

gugalnicami.  

- Dal pobudo za postavitev ogledala in za označitev prehoda za pešce pri lokalu 

Borovnička - odsek je zelo nevaren. 

G. Puhar je pojasnil, da vlagamo veliko truda v to, da bomo čim preje položili fini asfalt. 

Postavili bomo tudi manjkajočo prometno signalizacijo.  

Župan je dodal, da je res, da gradnja kanalizacije in ostale infrastrukture ne poteka 

povsem po načrtih, vendar pa pričakuje, da bosta zgrajeni do konca julija do te mere, 

da bo v celotnih Trbojah in Žerjavki položen fini asfalt. Še vedno nimamo vseh soglasij 

lastnikov zemljišč na trasi ceste Trboje-Voklo. Na trasi gradimo tudi pločnik, eden od 

lastnikov je celo umaknil predhodno dano soglasje.  

• Ga. Umnik je prenesla opozorilo vaščanov Vokla, da je prehod v smeri iz nadvoza proti 

Voklem zelo nevaren.  

G. Puhar je pojasnil, da je omenjeni prehod namenjen kolesarjem za lažji prehod mimo 

poslovne cone do trgovine Tuš v Kranju in se navezuje na cesto ob avtocesti Kranj-Ljubljana. 

Na tem mestu smo postavili še dodatno ogledalo, hitrost pri nadvozu je omejena na 

40km/h. 

• G. Štrajhar je: 

- Predlagal ureditev prostorov pri fitnes napravah v Športnem parku Šenčur - zaradi 

posedanja zemlje. 

- Predlagal spremembo Pravilnika o uporabi športnih objektov in površin zaradi 

prezasedenosti parkirišč v primeru več prireditev hkrati. Potrebno bi bilo razmišljati 

o ustanoviti Zavoda za šport, kulturo in gostinstvo, kot imajo to že sosednje občine. 

• G. Kristanc je dal pripombo na vzdrževanje ceste Prebačevo-Voklo do otoka, ki je v 

katastrofalnem stanju, udarne jame so velike in globoke. Udarne jame so se pojavile tudi na 

cesti Voklo-Šenčur.  

G. Puhar je odgovoril, da na cesti Voklo-Šenčur udarnih jam ni. V zvezi s cesto Prebačevo-

Voklo je pojasnil, da smo bankine že večkrat sanirali (cesta je bolj obremenjena zaradi zapor 

v Trbojah-gradnja kanalizacijskega omrežja). Trenutno poteka krog rednega vzdrževanja 

cest in severni del občine je saniran. Odsek proti Prebačevem bo na vrsti v kratkem.  

• G. Potkonjak je povedal, da morajo po njegovem vedenju vsa društva v občina pripraviti 

plan prireditev za naslednje leto. Vse ostale prireditve naj se planu prilagajajo.  

G. Perič Močnik je nato dodal, da društva planov ne oddajajo in je termine težko uskladiti 

ali pa ga oddajo in je časa za uskladitev premalo.  

• G. Belehar je vprašal zakaj na “srjanski” učni poti ni postavljena trim steza in opozoril na 

slabo stanje Kranjske ceste proti krožišču pri bivšem trgovskem centru Baumax. 
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G. Puhar je odgovoril, da namen učne poti ni postavitev trim steze, saj za tovrsten namen 

tudi ni bilo evropskih sredstev, gre za gozdno učno pot.  

Kranjska cesta do krožišča je pokrpana. Gre za cesto, za katero se (poleg tega tudi za cesto 

proti Britofu) izdeluje projektna dokumentacija. Kompletna rekonstrukcija obeh cest bo 

izvedena v prihodnjem proračunskem letu.  

 
 

Ob zaključku seje je župan apeliral na svetnike glede udeležbe na občinskih prireditvah in jim zaželel 

lepe počitniške dni.  

 

Vsem prisotnim se je zahvalil za udeležbo, svetnikom tudi za konstruktivnost in sodelovanje. 

 

 

   

Zapisala:      

Damjana Kastelic      

 

 

                                                                Župan:      

                                                                        Ciril Kozjek        

 

 

 

 

Priloga zapisnika: 

- Odgovori na vprašanja g. Potkonjaku in g. Grašiču 


